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Agenda – FAU
• Til stede

• Oppsummering av forrige skoleår
• Hva har vi hatt fokus på?
• Hva har gruppene jobbet med?

• Læringsgruppen
• Arrangementgruppen
• Utegruppen

• Hva skal inn i årshjulet?

• Status Natteravn

• Presentasjon av «normal agenda»

• Orientering ved rektor + spørsmål

• Fordeling i ulike grupper.

• Bli enige om møtedag – 1 gang pr mnd ‐ fortsette med tirsdager?

• Saker til intern diskusjon – fremmes på neste FAU‐møte



NAVN EPOST REF. FOR KLASSE TILSTEDE/FRAVÆRENDE

Trude Aadland 8a

Anders Hopland 8b X

Irene Becker Pedersen 8c X

Randi Tiedemann Pedersen 8d

Hilde Marie Klevier 8e X

Birgitte Bunch 9a X

Marianne Dyngeland 9b X

Ida‐Johanne Tretteteig Buxton Dahl 9c

Jan Møhr 9d

Mona Kronheim Gjertsen 9e X

Gro Jevnaker 9f X

Arve Kvåle 9g

Monica Wespestad 10a X

Lasse Nordvik Wedø, økonomiansvarlig 10b X

Trude Selvik Løe, nestleder, går av 
desember 23
Hege Solbakken 10c

X

10d

Kristine Akervold, leder, går av 
desember 23
May Britt BU 10e

X
x

Rektor x



Oppsummering av forrige skoleår

• Hva har vi hatt fokus på?
• Skolemiljø/mobbing
• Bruk av vikarer – behov for stabilitet
• Hvordan få foreldreinvolvering
• Opprette transportgruppe
• Må lage årshjul/organisering av fau
• Dysleksi (tidligere år)

• Hva har gruppene jobbet med?
• Natteravn (utegruppen)
• Skoleball (arrangement)

• Vaktliste ‐ tidligere
• Åpen kveld (arrangement)
• Kvalitetsoppfølging på skolen



Hva skal inn i årshjulet?

• Skoleball – sette opp fremdrift 
gjennom hele året

• Åpen kveld – start og 
gjennomføring

• Kvalitetsoppfølging –feb/mars
• Natteravn – hvor tid skal 
vaktlistene settes opp

• Tema for foreldre/barn på 
aktuelt tema



Natteravn

• 1 personer i styret? (Lene)
• 4 personer til medlemsutvalget

• Berit Lorentzen og Therese Lund‐Ringstad, Hilde Marie Kleiver
• Kick of 16.august
• Innevakt 1‐2 ganger i løpet av høsten
• Kaller inn foreldre til ravnevakter og lage vaktplan for sin skole (1 i FAU tar 
hovedansvaret for innkallingsjobben som må gå via Vigilo, Hilde Marie)

• Samarbeid med Fana IL, får benytte deres avtaler. Innevakter denne høsten. 
Skal starte med ravning fra neste år. Man kan møte opp kl 2030 på fredagene 
uten å være registrert på forhånd. Godt samarbeid med Rå.



«Normal agenda»

• Godkjenning av referat
• Orientering ved rektor + spørsmål
• Saker som FAU ønsker å ta opp med rektor 
• Orientering fra de ulike gruppene:
• Saker til intern diskusjon – fremmes på neste FAU‐møte
• Arbeid i gruppene (hvis tid)



Fordeling i grupper –oversikt 2022/2023

Styret:
• Leder: Kristine
• Nestleder: Trude
• Kasser: Lasse

a. Læringsgruppen:4
• Kristine
• Birgitte
• Mona
• May Britt

b. Transportgruppen: 3
• Ida Johanne
• Jan
• Hege

c. Arrangementgruppen:
• Trude A
• Anders
• Irene
• Marianne
• Gro
• Randi
• Arve
• 10D

d. Utegruppen/Natteravn
• Hilde Marie
• Monica



Forslag: Møtetidspunkt høsten 2023:

• Tirsdag 19. september
• Tirsdag 17. oktober
• Tirsdag 14. november
• Tirsdag 12. desember
• (Tirsdag 9. januar)

• Klokkeslett 
• 18.30‐20.00 



Saker til diskusjon

• Gjenbrukssalg av ballkjoler til skoleball?? Kontakte 
elevrådet, er de interessert?

• Vurdere salg av kakebokser for å få ned prisen på skoleballet
• Flaskepant?
• Strandrydding?
• Viktig med budsjett på skoleballet.



Innspill til Fau fra fellesmøte september

• Samle inn «oppskrifter» til de som starter opp på skolen, for eksempel i 
forbindelse med Eidsholmene «idebank»

• Vitnemålsutdeling, hvordan gjøres dette? Kan det standardiseres? «Best 
practice»

• Anbefaling i forhold til pris på arrangement? Bruke kantine på skolen, gratis
• Fra ballkomiteen: Må det være fotograf? Alternativ fotovegg..
• Kanskje litt mange foreldre som var på vakt i kioskene? 
• Alt ligger på fellesdisk, viktig at alle får tilgang, Anders Hopland overtar 
ansvar for konto

• Lasse tar kontakt med Nesttun trafikk skole for å undersøke om 
intensjonsavtalen fremdeles er gjeldende. Fau oppdaterer i klassene etter 
tilbakemelding fra Lasse



Innspill til Fau fra fellesmøte september

• Hjemmelekse:
Skrive ned erfaringer fra elevtur til Eidsholmene, til  samlet skriv.


